



شركة المجموعة المشتركة للمقاولات

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع.) رأس المال المدفوع د.ك. 17,157,606.100 (K.S.C.) Paid up capital KWD 17,157,606.100

Combined Group Contracting Co. (K.S.C.)

الكويت في: 2026/09/22 Date:

الإشارة: CGC-EXP-12229 REF:

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

دولة الكويت

تحية طيبة وبعد،،،

SUBJECT: DISCLOSURE REGARDING THE CASE FILED AGAINST KUWAIT OIL COMPANY

الموضوع: إفصاح بخصوص القضية

المرفوعة ضد شركة نفط الكويت

With reference to the above-mentioned subject, and in implementation of the instructions of the Capital Markets Authority regarding the disclosure of material information pursuant to Book Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of Law No. (7 of 2010),

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، وتنفيذاً لتعليمات السادة هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بموجب الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7 لسنة 2010)،

Please find the attached, disclosure form for lawsuits and judicial rulings (Annex No. 7).

تجدون مرفق طيه نموذج الإفصاح عن الدعاوي والأحكام القضائية (ملحق رقم 7) بهذا الشأن.

شاكرين لكم صدق تعاونكم معنا،،

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،

أحمد علي العنقله
مدير إدارة شؤون المساهمين



المرفقات: -

- نموذج الإفصاح عن الدعاوي والأحكام القضائية (ملحق رقم 7) disclosure form for lawsuits and judicial rulings (Annex No. 7)

Tel. : 222 54545 - Fax : 222 54230 - 222 54232

P.O. Box: 4819 - Safat 13049 Kuwait

C.R. : 13595

www.cgc-kw.com

info@cgc-kw.com

تلفون : ٢٢٢٥٤٥٤٥ - فاكس : ٢٢٢٥٤٢٣٠ - ٢٢٢٥٤٢٣٢

ص.ب : ٤٨١٩ - الصفاة ١٣٠٤٩ الكويت

س.ت. ١٣٥٩٥

www.cgc-kw.com

info@cgc-kw.com



نموذج الإفصاح عن الدعاوي والأحكام القضائية

Date	22/09/2026	2026/09/22	التاريخ
Name of the Listed Company	Combined Group Contracting Co.	شركة المجموعة المشتركة للمقاولات	اسم الشركة المدرجة
Case automated no. – Lawsuit no.	2026/3577 – 210962900	2026/3577 – 210962900	رقم القضية الآلي – رقم الدعوى
Case subject matter	Contract No. 17001827, Production Facilities, Jurassic Formation – Section B	العقد رقم 17001827 مرافق الانتاج الطبقة الجوراسية قسم B	موضوع القضية
Judgment date	22/09/2026	2026/09/22	تاريخ الحكم
The court that issued the judgment - circuit	Court of Appeal / Commercial Appeal 20	محكمة الاستئناف / استئناف تجاري 20	المحكمة التي أصدرت الحكم - الدائرة
Parties of the case	Combined Group Contracting Co. VS KOC	شركة المجموعة المشتركة للمقاولات ضد شركة نفط الكويت	أطراف الدعوى
The Judgment is in favour of	Combined Group Contracting Co.	شركة المجموعة المشتركة للمقاولات	الحكم لصالح
The Concluding Judgement of the Court of First Instance	The Court ruled that the Defendant shall pay to the Plaintiff the amount of KWD 660,938.592 (Six Hundred Sixty Thousand Nine Hundred Thirty-Eight Kuwaiti Dinars only and 592 fils), together with legal interest at the rate of 7% per annum from the due date, being 25/12/2020, until full settlement, and ordered the Defendant to bear the costs and an amount of KWD 100 as attorney's fees.	حكمت المحكمة بإلزام المدعي عليها بأن تؤدي للمدعية مبلغ وقدره 660,938.592 د.ك. (ستمانمائة وستون ألفاً وتسعمائة وثمانية وثلاثون ديناراً كويتي لا غير و592 فلس) والفوائد القانونية بواقع 7% سنوياً من تاريخ الاستحقاق بتاريخ 2020/12/25، وحتى تمام السداد، وألزمت المدعى عليها بالمصروفات ومبلغ 100 ديناراً أتعاب المحاماة.	منطوق حكم أول درجة




The Concluding Judgement of the Court of Appeal	The Court ruled to accept the appeal in form, and on the merits, to amend the appealed judgment regarding the awarded interest from 25/12/2020 to become effective from the date of this judgment at 7% per annum until full settlement, and to uphold the judgment in all other respects. The Court ordered both parties to bear the litigation costs for both instances equally and offset actual attorney's fee. Noting that the Company will appeal this judgment before the Court of Cassation.	حكمت المحكمة بقبول الاستئناف شكلاً وفي الموضوع بتعديل الحكم المستأنف فيما قضى به من فوائد من تاريخ 2020/12/25، لتصبح من تاريخ هذا الحكم بواقع 7% سنوياً وحتى السداد وتأييده فيما عدا ذلك وألزامت الطرفين بمصاريف الدعوى عن درجتي التقاضي مناصفة والمقاصة في مقابل أتعاب المحاماة الفعلية. مع الإشارة إلى ان الشركة ستقوم بالطعن على ذلك الحكم أمام محكمة التمييز.	منطوق حكم الاستئناف
The Concluding Judgement of the Court of Cassation	None	لا يوجد	منطوق حكم التمييز
The potential effect of the Judgement on the company	It will be disclosed after a final, unappealable judgment is issued by the Court of Cassation.	سوف يتم الإفصاح عنه بعد صدور حكم مبرم من محكمة التمييز.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

أحمد علي العقلة

مدير إدارة شئون المساهمين

